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تراکتور همچنان بدون بازیکن خارجی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور:تیم تراکتور در نیم فصل دوم 
هم بدون بازیکن خارجی به مسابقات خود ادامه می دهد.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی آنلاین، تیم تراکتور در نقل و انتقالات زمستانی 
موف��ق به ج��ذب 4 بازیکن به نام های مهدی کیانی از مس رفس��نجان، محمد بلبلی از نفت 
مس��جد س��لیمان، نادر محمدی از پیکان و آقاجان پور از گل گهر سیرجان شد. ضمن اینکه 
تمام��ی بازیکنان نیم فصل اول این تیم حفظ ش��دند تا به نوع��ی تیم تراکتور برای ادامه راه 

تقویت شود.
ب��ا وجود مکاتبه تیم تراکت��ور برای جدب چند بازیکن خارج��ی، در فصل نقل و انتقالات 
زمس��تانی هیچ بازیکنی از کش��ورهای دیگر جذب این تیم نشد. ش��اید مهمترین علت کم 
بودن زمان و نبود گزینه های مناس��ب در این مقطع زمانی باشد. البته تجربه تلخ تراکتور از 
بازیکنان خارجی سال های اخیر هم سبب شد باشگاه محتاطانه عمل کرده و سولدو سرمربی 
تی��م نی��ز اعتقادی به فیلم بازی بازیکنان خارجی نداش��ته و معتقد ب��ود کیفیت بازیکن در 

تمرین مشخص می شود.
همین دلایل س��بب ش��د که تراکتور با وجود اینکه با چند بازیکن از کشورهای کرواسی، 
 صربس��تان و حت��ی برزیل مذاکراتی داش��ته ب��ود، در نهایت از جذب آنان ص��رف نظر کند.

البته بازیکن خارجی می تواند سهمیه فیفا محسوب شده که محدودیت زمانی ندارد.

ابراهیم جبار:

  ایران به رشد تکواندوی عراق کمک زیادی
کرده است

رییس فدراسیون تکواندوی عراق گفت: مسئولان فدراسیون تکواندو ایران برای 
کمک به تکواندو عراق تلاش بس�یاری کرده اند و ما به دنبال اس�تفاده از تجربیات 

ارزشمند ایرانی ها هستیم.
ابراهیم جبار رئیس فدراسیون تکواندو عراق پس از بازدید از امکانات و تجهیزات فدراسیون 

و مرکز جهانی تکواندوی ایران در اردوی تیم ملی نیز حضور پیدا کرد.
رییس فدراس��یون تکواندو عراق پس از این بازدید، گفت: رابطه بسیار خوبی با فدراسیون 
تکواندوی ایران داریم و حمایت های س��یدمحمد پولادگر در رش��د و توس��عه تکواندو عراق 
بس��یار تاثیرگذار بوده اس��ت. وی افزود: در حال حاضر با محمدرضا یاری به عنوان سرمربی 
تیم مل��ی تکوان��دو عراق قرارداد بس��تیم و ناص��ر نعمتی نیز در کنار ایش��ان حض��ور دارد؛ 
تکواندوکاران ما با تمریناتی که پش��ت س��ر گذاش��ته اند پیشرفت چش��مگیری داشتند و به 
دنبال هرچه بهتر شدن در این مسیر هستیم. رییس فدراسیون تکواندو عراق گفت: با حضور 
در ایران و همکاری های مضاعف به دنبال اس��تفاده بیش��تر از تجربی��ات مجموعه تکواندو و 
مربیان این کشور در بخش های کیوروگی و پومسه هستیم و در نظر داریم از تجربیات ایران 
در بخش پومس��ه نیز استفاده کنیم. جبار خاطرنش��ان کرد: تکواندوی ایران بسیار قدرتمند 
اس��ت و صحبت های مقدماتی در خصوص برگزاری اردوی مشترک با تیم ملی تکواندو ایران 
صورت گرفته که برای رشد تکواندو عراق بسیار مفید خواهد بود.  وی در ادامه تصریح کرد: 
ایران، اسفندماه میزبان سه رویداد بین المللی جام باشگاه های آسیا، جام فجر و جام ریاست 
فدراس��یون جهانی تکواندو به میزبانی جزیره کیش است و برای حضور در سه رویداد برنامه 
داریم. رییس فدراس��یون تکواندو عراق گفت: مسئولین فدراسیون تکواندو ایران برای کمک 
به تکواندو عراق تلاش بسیاری کرده اند و ما به دنبال استفاده از تجربیات ارزشمند ایرانی ها 
هس��تیم. جبار اظهار کرد: تکواندو بعد از فوتبال مقبولیت بالایی در عراق دارد؛ استعدادیابی 
در این کش��ور از رده سنی  پایه صورت می گیرد و استقبال بچه ها بسیار بیشتر از بزرگسالان 
اس��ت. در بخش کیوروگی اقدامات خوبی صورت گرفته اما در بخش پومسه مشکلاتی داریم 
که به دنبال رفع کردن آن هس��تیم. رییس فدراسیون تکواندو عراق در پایان گفت: امکاناتی 
ک��ه در تکواندو ایران وجود دارد با کره جنوبی که مهد تکواندو اس��ت برابری می کند و همه 
این تجهیزات از طریق تلاش سیدمحمد پولادگر رییس سابق فدراسیون تکواندو ایران برای 
این کش��ور به دس��ت آمده اس��ت تا تکواندوی ایران به این جایگاه برسد. پولادگر برای رشد 
تکواندو در آس��یا و به ویژه عراق تلاش فراوانی کرده و امیدوارم رییس جدید این فدراسیون 

راه وی را ادامه بدهد.

دفاعیات ساوه شمشکی در CAS مطرح شد
المپی�ن اس�کی ایران دفاعیات خ�ود را در دادگاه بین المللی ورزش مطرح کرد و 

منتظر رای این دادگاه در مورد پرونده دوپینگش است.
آژانس بین المللی کنترل دوپینگ )ITA( روز چهارشنبه اعلام کرد که تست دوپینگ  حسین 
ساوه شمشکی پرچمدار ایران در المپیک زمستانی ۲۰۲۲ مثبت شده است. این تست خارج از 
مسابقه و روز دوشنبه در پکن گرفته شده که در نمونه او ماده استرویید آنابولیک آندروژنیک 
یافت ش��ده است. ساوه شمش��کی در اعتراض به مثبت شدن تست اولیه خود درخواست تست 
B داد که نتیجه آن هم مثبت ش��د. حس��ین ساوه شمشکی که عمدی بودن دوپینگ را رد کرد 
روز)دوشنبه( همراه با یک وکیل چینی در جلسه CAS حاضر شد و دفاعیات خود را در مورد 
دوپینگ مطرح کرد. او در گفت وگو با ایس��نا این خبر را تایید کرد. این دادگاه روز)سه ش��نبه( 
و قبل از برگزاری مس��ابقه مارپیچ کوچک رای خود را صادر می کند و در صورت تایید نش��دن 
دوپینگ می تواند در مس��ابقات ش��رکت کند.  با توجه به این که ماده دوپینگ یافت ش��ده در 
نمونه اسکی باز ایران ناچیز بوده و از طریق ماده خوراکی وارد بدنش شده، این احتمال وجود 

دارد که CAS ساوه شمشکی را تبرئه کند.

درخواست فدراسیون ها از وزیر ورزش برای واریز بودجه 
رییسان فدراسیون ها از وزیر ورزش واریز بودجه شان را خواستار شدند. 

نشس��ت حمید س��جادی وزیر ورزش، رض��ا صالحی امیری رییس کمیت��ه ملی المپیک و 
تعدادی از رییس��ان فدراس��یون با هیات عراقی در آکادمی ملی المپیک برگزار ش��د. پس از 
این که این نشس��ت به پایان رسید و سجادی و صالحی امیری هیات عراقی را بدرقه کردند، 
تعدادی از رییس��ان فدراسیون ها برای دقایقی با وزیر گفت وگو کردند.  آن ها با وزیر در مورد 
بودج��ه صحب��ت کردند و با توجه به در پیش بودن بازی های آس��یایی واریز بودجه ش��ان را 
خواس��تار شدند.  وزیر هم عنوان کرد که با س��ازمان برنامه ریزی، صحبت شده است و طبق 
صحبت ه��ای وزیر و معاون او این احتمال وجود دارد تا هفته آینده مبلغی به حس��اب آن ها 

واریز شود.

تایید صلاحیت ۹ کاندیدای تیراندازی
اس�امی کاندیداهای تایید صلاحیت شده فدراسیون تیراندازی به فاصله ۵ روز تا 

انتخابات از سوی وزارت ورزش اعلام شد.
به فاصله ۵ روز تا انتخابات فدراسیون تیراندازی وزارت ورزش و جوانان اسامی کاندیداهای 
تایید صلاحیت ش��ده را اعلام کرد که براس��اس آن ۹ نفر تایید صلاحیت شده اند. انتخابات 
فدراس��یون تیراندازی قرار اس��ت ش��نبه ۳۰ بهمن در موعد مقرر برگزار ش��ود. البته پیش 
از ای��ن ق��رار بود در دی این انتخابات برگزار ش��ود که به دلایل نامش��خص به تعویق افتاد. 
رضا ملک محمدی، رضا ابوالحس��نی، ابراهیم برخورداری، حس��ین زکی زاده، کبری غیاثی، 
مرتضی قربانی ، داود کرمی، سعید محمدی دوست و حبیب مقصودی اسامی نامزدهای تایید 
صلاحیت شده از سوی وزارت ورزش است.  رضا میرابوطالبی یکی دیگر از کاندیداهای ثبت 
نام ش��ده بود که البته در پروس��ه تایید صلاحیت قرار نگرفت.  البته رضا ملک محمدی دبیر 
سابق فدراسیون و محمدی دوست نیز جزو افراد بازنشسته هستند که طبق قانون نمی توانند 
در انتخابات ش��رکت کنند. نام علی دادگر رئیس و سرپرست قبلی فدراسیون تیراندازی نیز  

در میان تایید صلاحیت شده ها وجود ندارد.

سرمربی س�ابق تیم ملی فوتبال اعتقاد دارد 
برای برکناری رئیس فعلی فدراسیون و انتخاب 

یک رییس جدید دیر نشده است.
همای��ون ش��اهرخی ، درب��اره درخواس��ت اعضای 
هیات رئیس��ه فدراس��یون فوتبال برای برکنار شهاب 
الدین عزیزی خادم از ریاس��ت این فدراسیون گفت: 
در مورد این مس��ئله ی��ک ضرب المثل قدیمی داریم 
که می گوید "از کوزه همان طراود که در اوس��ت". در 
نتیجه این مس��ائل قابل پیش بینی بود. اعتقاد دارم 
که کار را باید دست آدم کاردان سپرد. در این شرایط 
جامعه واکنش بهتری نس��بت به وقتی که کار دست 
آدم نادان باش��د، نش��ان می دهد. شاهد بودیم که در 
انتخابات اخیر فوتبال، متاسفانه کار دست افراد نابلد 
افتاد و برای اینکه پایه های بودن خود را با ندانس��تن 
 جب��ران کن��د، اف��رادی را انتخ��اب می ک��رد که بله

قربان گو هستند.
س��رمربی س��ابق تیم ملی گفت: هنوز برای تغییر 
رئیس فدراس��یون فوتبال دیر نشده است. چیزی که 
زیاد اس��ت، این رئیس فدراس��یون هایی هستند که 
تخصصی ندارند. حداقل بین بد و بدتر، بد را انتخاب 

کنیم. ما که رئیس خوب را کمتر دیده ایم.
وی با اش��اره به تقس��یم س��مت های فدراس��یون 
فوتب��ال می��ان برخ��ی از اعضای مجمع و بس��تگان 
عزیزی خادم گف��ت: معمولا این افراد بعد از پیروزی 
در انتخابات، باید پس��ت ها را تقسیم کنند. آیا کسی 
دبی��ر، نایب رئی��س اول و دوم فدراس��یون فوتبال را 

 می شناس��د؟ می دان��د این حضرات از کج��ا به اینجا 
رسیدند؟

این پیشکس��وت فوتبال ایران درب��اره اقدام کمیته 
اخ��لاق علی��ه یک��ی از اعض��ای هیات رئیس��ه پس 
از درخواس��ت برای برکن��اری عزیزی خ��ادم گفت: 
کمیته اخلاق باید انتخابی باش��د اما انتصابی اس��ت. 
وقتی رئیس فدراس��یون فوتبال این نفرات را انتخاب 
می کن��د، آن ها ه��م برای دیده ش��دن، هوای رئیس 

خود را دارند تا اسم شان سر زبان ها باشد. اگر کمیته 
اخلاق یک عضو هیات رئیس��ه را مح��روم نمی کرد، 
تعج��ب می کردم. اینک��ه منتخب مجم��ع فوتبال را 
ب��ه علت اجرای قانون تهدید کنند، خیلی بد اس��ت. 
ای��ن بی قانونی ها باعث می ش��ود، ورزش ضرر کند و 
کس��ی که بیش��تر از همه ضرر می کند، طرفداران و 

علاقه مندان فوتبال هستند.
وی درباره اعتراض برخی از اعضای هیات رئیس��ه 

به بس��ته نش��دن قرارداد مربیانی مانند مهدوی کیا و 
هاش��میان و دیگر مربیان تیم های ملی گفت: مهدی 
مهدوی کیا ش��اگرد من بوده است. من او را از بانک 
ملی می شناس��م. او یک انس��ان با ش��خصیت است. 
ببینی��د با او چ��ه برخوردی کردن��د؟ او احتیاجی به 
پول ندارد. هاش��میان نیازی به پول ندارد اما احترام 
می خواهند! حتی من شنیده ام از هیچ کدام از مربیان 

ایرانی تیم ملی تشکر هم نشد.
ش��اهرخی در پاسخ به این سوال که آیا صعود تیم 
ملی به ج��ام جهانی دلیل قانع کننده ای برای پرهیز 
از پرس��ش و پاس��خ و انتقاد نک��ردن از عزیزی خادم 
اس��ت؟ اظهار کرد: صعود تیم ملی به جام جهانی در 
ابتدا لطف خدا و س��پس حاص��ل زحمات کادرفنی و 
اس��تعداد، نب��وغ و تلاش بازیکنان تی��م ملی بود. در 
ادامه هم مردم حمایت کردند. مدیرانی که فقط برای 
عکس انداختن کنار تیم ملی هستند، همیشه در این 

ورزش دیده می شوند.
او با بیان اینکه هیات رئیس��ه باید جلوی این هرج 
و مرج را بگیرد یادآور ش��د: برخورد کمیته اخلاق با 
اعضای هیات رئیسه، مصداق بارز دیکتاتوری در ورزش 
است. در واقع می گویند هر کس بخواهد شکایت کند، 
جلوی او را می گیریم. فیفا هم چش��م دارد و می بیند 
که چطور با یک عضو هیات رئیسه برخورد می کنند. 
افراد حاضر در فدراس��یون طرفدار قانون نیس��تند و 
می خواهند ب��ا خودخواهی هر تصمیم��ی را بگیرند. 

واقعا چه بگویم که نگفتنم بهتر است.

رئیس فدراسیون کشتی عراق با رئیس فدراسیون کشتی ایران 
دیدار و گفت و گو کرد.

ش��علان التمیمی رئیس فدراسیون کش��تی عراق صبح روز )یکشنبه( 
مهمان علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی ایران بود.

التمیمی که به همراه هیئت ورزشی عراقی، شامل  رعد حمودی سلمان 
رییس کمیته المپیک و چند رئیس فدراسیون ورزشی این کشور در ایران 
حضور دارد، صبح امروز در پاسخ به دیدار دو ماه پیش علیرضا دبیر رئیس 

فدراسیون کشتی، در محل فدراسیون حاضر شد.
محور گفت وگوهای این جلس��ه در مورد تفاهم نامه ای بود که ۳۰ آذر 
سال جاری در بغداد به امضاء روسای  دو فدراسیون کشتی ایران و عراق 

رسیده بود.
التمیمی همچنین از امکانات کمپ تیم های ملی کش��تی سردار شهید 
قاسم سلیمانی شامل خانه های کشتی شهید مصطفی صدرزاده و شهید 
ابراهیم هادی و محل فدراس��یون کش��تی نیز بازدیدی داشت و علیرضا 
دبیر نیز توضیحاتی را در مورد امکانات این مجموعه های ورزش��ی و روند 

بازسازی و نوسازی آن ارائه داد.

پ��س از این دیدار دو طرف در مورد همکاری های دوجانبه به گفت وگو 
پرداختند که از جمله توافقات انجام شده، اعزام مربیان درجه یک از ایران 
برای آموزش کش��تی گیران عراقی در دو رشته آزاد و فرنگی و همچنین 
حضور تیم های کشتی آزاد و فرنگی این کشور در اردوهای تیم های ملی 

کشتی ایران بود.

علیرض��ا دبیر در این دیدار با اش��اره به جایگاه بالای کش��تی در ایران 
تصریح کرد: روزی که وارد کشتی شدم با خود عهد بستم که این ورزش 
مل��ی و پرافتخاترین ورزش ای��ران را به جایگاه اصلی خود بازگردانم و به 
همین دلیل، در اولین اقدام سند توسعه کشتی کشور را در چندین محور 
تدوین کردیم تا کش��تی ایران تا س��ال ۲۰۲۸ دارای یک مس��یر و هدف 

مشخص شده باشد.
وی ادامه داد: فدراس��یون کش��تی ایران این آمادگی را دارد که میزبان 
تمام تیم های کشتی دنیا در کمپ تیم های ملی خود باشد و به همین 
دلیل تفاهم نامه هایی را با فدراس��یون های کش��ورهای مختلف به امضاء 

رسانده ایم که این روند ادامه خواهد داشت.
رئیس فدراسیون کشتی عراق نیز با تمجید از امکانات فراهم شده برای 
تیم های ملی کش��تی ایران، خواستار کمک س��خت افزاری و نرم افزاری 

کشتی ایران به کشتی عراق شد.
وی همچنین ابراز امیدواری کرد که همکاری دوجانبه بین دو کش��ور 
دوست و مسلمان در تمامی زمینه های کشتی بیشتر شود تا شاهد رشد 

کشتی عراق در میادین بین المللی باشیم.

اعلام آمادگی دبیر برای کمک به کشتی عراق

تیم های منتخب کش�تی آزاد و فرنگی ایران روز)سه شنبه( 
ع�ارم رقابت ه�ای بین الملل�ی دانکل�وف و نیک�ولای پتروف 

بلغارستان می شوند.
رقابت های بین المللی کشتی آزاد و فرنگی جام دانکلوف و نیکولای 
پتروف در روزهای روزهای ۲۸ بهمن تا اول اس��فندماه در شهر ولیکو 

ترانوو برگزار می شود.
ترکیب تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی کشورمان برای حضور 
در ای��ن رقابت ه��ا که هم اکن��ون در اردو حضور دارند به ش��رح زیر 

است:
کشتی آزاد:

۵۷ کیلوگرم: رضا مؤمنی
۶۱ کیلوگرم: داریوش حضرتقلی زاده

۷۰ کیلوگرم: یوسف کامرانی
۷۹ کیلوگرم: مصطفی قیاسی

۸۶ کیلوگرم: محسن مصطفوی
۹۲ کیلوگرم: مهدی حاجیلوئیان

۹۷ کیلوگرم: میثم عبدی
۱۲۵ کیلوگرم: یداله محبی

مربیان: مصطفی میرعمادیان – مجید نظری
داور: غلامرضا بهارلو

کشتی فرنگی:
۵۵ کیلوگرم: سید آرش نگهداری

۶۰ کیلوگرم: سعید اسمعیلی
۶۳ کیلوگرم: میثم دلخانی

۷۲ کیلوگرم: علیرضا عبدولی
۸۲ کیلوگرم: علیرضا مهمدی

مربیان: ملک محمد بویری- سید نظام حسینی
سرپرست: سید هاشم میرزاده

بر اساس برنامه این مس��ابقات رقابت های اوزان ۶۱، ۷۰، ۷۹ و ۹۲ 
کیلوگ��رم کش��تی آزاد و اوزان ۵۵، ۶۳، ۷۲ و ۸۲ کیلوگرم کش��تی 
فرنگی روزهای پنج ش��نبه و جمعه )۲۸ و ۲۹ بهمن(، مسابقات اوزان 
۵۷، ۶۵ و ۷۴ کیلوگرم کشتی آزاد و ۸۷، ۹۷ و ۱۳۰ کیلوگرم کشتی 
فرنگ��ی روزهای جمعه و ش��نبه )۲۹ و ۳۰ بهمن( و رقابت های اوزان 
۸۶، ۹۷ و ۱۲۵ کیلوگرم کشتی آزاد و ۶۰، ۶۷ و ۷۷ کیلوگرم کشتی 
 فرنگی روزهای ش��نبه و یک ش��نبه )۳۰ بهمن و اول اس��فند( برگزار 

خواهند شد.

اعزام آزاد و فرنگی کاران ایران به تورنمنت بلغارستان

رفتار کمیته اخلاق دیکتاتوری بارز است
شاهرخی: 

هاشم کندی: 

برای حضور در رقابت های قهرمانی جاده آسیا نیازمند حمایت هستیم
صالحی امیری: 

سجادی شخصیتی فرهیخته و محور ورزش ایران است

سرپرس�ت فدراسیون دوچرخه س�واری گفت:  برای اعزام 
تیم ملی به رقابت های قهرمانی جاده آس�یا نیازمند حمایت 
و مس�اعدت وزارت ورزش هس�تیم و در دیداری که با معاون 
توس�عه ورزش قهرمان�ی و حرف�ه ای وزارت ورزش و جوانان 

داشتیم این مساله را مورد بررسی قرار دادیم.
رس��ول هاشم کندی افزود: یکی از مواردی که در نشست با معاون 
وزیر به آن پرداخته شد، موضوع اعزام تیم ملی دوچرخه سواری ایران 
به مسابقات جاده قهرمانی آسیا است که در فروردین ماه سال آینده و 

به میزبانی تاجیکستان برگزار می شود.
وی ادامه داد: واقعیت این است که با حمایت اسپانسری که برای تیم ملی گرفتیم، قرار است ملی پوشان در اردوی 
ترکیه حضور یافته تا آماده این رقابت ها شوند اما برای اعزام به رقابت های جاده قهرمانی آسیا نیازمند حمایت وزارت 

ورزش و بخش های دیگر هستیم و قرار شد در این خصوص اقدامات لازم صورت گیرد.
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری تاکید کرد: یکی از برنامه های ما برای اعزام به مسابقات برون مرزی، حضور 
کیفی در این رویدادهاست و بر همین اساس در تاجیکستان به میدان خواهیم رفت. البته هنوز اسامی ملی پوشان 
از س��وی کادر فنی به ما اعلام نش��ده اما قرار اس��ت در روزهای آینده تیم بسته شده و راهی این مسابقات شود که 

امیدواریم با دست پر به تهران باز گردند.
هاشم کندی در واکنش به آخرین اقدامات صورت گرفت در مورد تایید اساسنامه فدراسیون دوچرخه سواری ادامه 
داد: پیگیری هایی را انجام داده ایم و روند کار در جریان است، البته اعلام کردند دلیل تاخیر حجم کار و برنامه های 

فدراسیون جهانی بوده و به نظر می رسد مشکلی در این خصوص وجود نداشته باشد.
وی گفت: بدون شک دوچرخه سواری روزهای سختی را سپری می کند،   از سویی مسایل و مشکلات مالی را پیش 
روی خود می دیدیم و از سویی دیگر می خواستیم برنامه ها و فعالیت های فدراسیون به نحوی شایسته برگزار شود 
که به لطف خدا و کمک همه دوستان از این روزهای سخت عبور کرده و با همدلی و خردجمعی به سوی اهداف از 

پیش تعیین شده گام برداشتیم.
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری تاکید کرد: با همه مشکلاتی که بود هیچ اردویی لغو نشد و شرایطی را برای 
ملی پوش��ان رقم زدیم تا در وضعیت مطلوب تمرینات خود را دنبال کنند. من با توجه به س��ابقه و شناختی که در 
رشته دوچرخه سواری دارم و سال ها به عنوان مربی در کنار ورزشکاران حضور داشتم می توانم این را بگویم که در 
حد توان و بضاعت اردوهای خوبی را برگزار کردیم تا رکابزنان در شهرهای مختلف از جمله کیش و قشم در شرایط 

مناسبی تمرینات خود را دنبال کنند و برای حضور در رویدادهای آتی آماده شوند.
هاشم کندی به برنامه های آتی که موجب رشد و توسعه دوچرخه سواری می شود هم اشاره کرد و گفت: یکی 
از برنامه هایی که باید اجرایی شود به برگزاری لیگ با حضور رکابزنانی از کشورهای همسایه باز می گردد، این اقدام 
موجب می شود مسابقات به صورت بین المللی برگزار شود. با این روش رکابزنان ما امتیازهای لازم را کسب کرده و 
از سویی دیگر حضور و فعالیت ورزشکاران خارجی در تهران موجب رشد و توسعه دوچرخه سواری می شود و هم به 

نوعی درآمدزایی برای مجموعه دوچرخه سواری به همراه خواهد داشت.  
وی به نشست امروز خود با اعضای کمیته فنی فدراسیون اشاره کرد و افزود: ایمیلی را دریافت کردیم که طی آن 
باید تقویم ورزشی خود را در بخش انگلیسی سایت قرار دهیم تا امکان بررسی آن برای کشورهای دیگر هم باشد، بر 
همین اساس در حال بررسی شرایط هستیم تا چند رویداد بین المللی را تعریف کنیم چرا که این برنامه ها موجب 
رشد و اعتلای دوچرخه می شود که از آن جمله می توان به رویدادهایی مانند تورآذربایجان یا ۲ مسابقه کوهستان 

اشاره  کرد.

ریی�س کمیته ملی المپیک در جمع هیات ورزش�ی عراق 
ب�ا تمجید از وزیر ورزش و جوان�ان گفت: عضو کابینه دولت 
س�یزدهم به عن�وان ش�خصیتی فرهیخته، مح�ور ورزش 

کشورمان است.
نشس��ت مشترک  مسوولان ورزش ایران با هیات و مقامات ارشد 
ورزش��ی عراقی در سالن استاد فارسی آکادمی کمیته ملی المپیک 
با حضور »سیدحمید س��جادی« وزیر ورزش و جوانان و »سیدرضا 

صالحی امیری« رییس کمیته ملی المپیک برگزار شد.
در این نشست سیدمحمد پولادگر معاون توسعه ورزش قهرمانی 

و حرفه ای، سیدامیرحسین مطلبی سرپرست معاونت توسعه و منابع، برخی از روسای فدراسیون ها و پیشکسوتان 
ورزشی نیز حضور دارند. در ابتدایی این نشست صالحی امیری اظهار داشت: به هیات ارشد ورزشی عراقی خوش آمد 
می گویم و امیدواریم گفت و گوهای چند روزه برای ۲ کش��ور مفید بوده و بر غنای توس��عه همکاری ورزشی افزوده 
باشد. وی با تمجید از »سیدحمید سجادی«، خطاب به هیات عراقی اعلام کرد: وزیر ورزش ایران شخصیتی فرهیخته 
و محور ورزش در کشورمان است در جمع شما هم مدیران و رییسان فدراسیون های ورزشی حضور دارند که برخی 

از آنان قهرمان المپیک هستند.
حمودی: از همکاری ورزشی با ایران خرسندم

رعد حمودی رییس کمیته ملی المپیک عراق گفت: خوشحالم که ایران در زمینه ورزشی برای توسعه ورزش عراق 
حمایت لازم را اعمال کرده است و خرسندم برای این همکاری صمیمانه در سطح فدراسیون ها اقدامات خوبی انجام 

شده است. همتای عراقی صالحی امیری به طور رسمی از ایران برای سفر به بغداد دعوت کرد.
دبیر: تیم ملی کشتی عراق در ایران اردو می زند

»علیرضا دبیر« رییس فدراسیون کشتی نیز گفت: از یک ماه پیش تفاهم نامه همکاری با فدراسیون عراق به امضا 
رساندیم و تیم ملی کشتی آزاد را برای اردو به بغداد اعزام کردیم و از ۱۵ اسفند هم تیم ملی کشتی عراق در تهران 
اردو می زند بدون آنکه رقمی دریافت کنیم. همچنین در ادامه همکاری ورزشی ۶ مربی خود را به عراق اعزام می کنیم 

و این کشور هر تعداد مربی بخواهد برای آموزش به کشور عراق اعزام خواهیم کرد.
دبیر این را هم عنوان کرد: تا 4۰ سال قبل کشتی عراق خوب بود و دوست داریم کشتی این کشور به همان دوران 

خوب گذشته بازگردد.
علیپور: به دنبال برگزاری بیسبال در غرب آسیا هستیم

»غلامعلی علیپور« دیگر رییس فدراسیونی بود که در این نشست سخنانی در باره همکاری ورزشی ایران و عراق 
بیان کرد. رییس فدراسیون انجمن های ورزشی با بیان اینکه نشست دوجانبه بسیار موثر است گفت: روز گذشته با 
همتای عراقی دیدار و گفت و گو کردیم   و در راستای همکاری های بیشتر، اعلام آمادگی کردیم. البته در گذشته 

همکاری بین این ۲  فدراسیون بوده و رقابت دوستانه در رشته بیسبال برگزار کردیم.
علی پور افزود: در آموزش، اعزام مربی و برگزاری دوره های عالی بین ۲ کشور آماده همکاری هستیم. در برگزاری 
اردو بر اساس تفاهم نامه ۲ ساله برای اردوهای مشترک در حال برنامه ریزی هستیم. همچنین در نظر داریم رقابت های 

بیسبال در غرب آسیا را برگزار کنیم.
رییس فدراسیون عراق: تفاهم نامه با ایران به توسعه بیسبال کمک می کند

»عبدالحس��ین جاسم« همتای عراقی رییس فدراسیون انجمن ورزشی ایران با اظهار خرسندی از سفر به تهران 
گفت: تفاهم نامه ای جهت ارتقا بیسبال امضا کردیم تا توسعه این رشته را در عراق شاهد باشیم و تفاهم نامه دیگری 

برای توسعه این رشته در غرب آسیا امضا شد.


